
Nordmalings Ridklubb

Dagordning
Datum 11.12.23
Plats: Nordmalings ridklubb
Närvarande:
Dessire Westerlund

Alexandra Nilsson

Josefin Sjöberg

Mats Lindberg

Lina Dalen

Kristina Björklund

§1 Mötets öppnande

§2 Val av mötesordförande
● Desiree väljs till mötesordförande

§3 Val av mötessekreterare
LIna väljs till mötessekreterare

§4 Val av justerare och rösträknare
● Josefine och Mats väljs till justerare och rösträknare

§5 Fastställande av dagordning
● Ja

§6 Föregående protokoll



●

§7 Ekonomi
● Räkningar från veterinären
● Kriss ska skicka ut fakturor till sponsorerna.
● Josefin ska lägga ut på sociala medier om att det finns toapapper att
köpa på stallet

● Kriss blir kontaktperson med försäljningsgruppen

§8 US informerar

● Julshowen rullar på och går av stapeln 17 dec

§9 TS informerar

● Möte den 6 dec. Alla frågor hann vi inte ta upp och resterande frågor
ska TS skicka på mail.

● Dörren till läktaren ska låsas upp så den är öppen inifrån
servicedelen för säkerhetsskäl

● Anslagstavlan på uteridbanan ska kompleteras med QR-kod för att
kunna swicha för dagsavgifter. Josefine ska fixa QR koder.

● Ridhusbokningarna sker fortsättningsvis genom Josefine från
Styrelsen

● Är vi intresserade av att hålla kurser om grönt kort? Det säger vi ja
till.

● De ska maila ett förslag på anläggningskort och om det kan bli ett
samarbete med att hjälpa till på tävlingar.

● Angående försäljning: TS-styrelsen och Stora styrelsen ska inte
behöva sälja. Resterande ska sälja.

● Alexandra blir kontaktperson för TS.
● De vill att vi ska kontakta kommunen för att de ska ta över
fastigheten och att vi ska driva föreningen med ridlektioner och
hästköp bland annat. Desiree tar på sig att kolla upp det.

● Pay and jump är planerade under våren. De vill att ridskolehästar
ska få vara med, vi hänvisar frågan till verksamhetsansvarig och
hästansvarig då det är deras beslut.



§10 Ridskoleverksamheten

● En kombigrupp ska startas upp på torsdagar.
● 25/12-28/12 ska hästar hyras ut
● 29/12-23 ska det vara en hopptävling
● 30/12-23 Träning för Emma. Elever får boka det.
● 2/1-24 Privatlektioner? 350 kr för två ryttare, 45 min och 400 kr för
en ryttare 30min inklusive hästhyra

● Ridavgifterna höjs med den årliga 5% höjningen.

§11 Personal/rekrytering
● Styrelsemailen kollas varannan dag av kommunikationsansvarig.
● Anläggningen är uthyrt torsdag 14 mars-16 mars
● Sön 25 maj har TS bokat anläggning för en lokal hopptävling.
● Vårterminen till 20/6-24
● Vi beslutar att personalen ska få en julklapp. Presentkort på 200kr
● Kriss lägger ut en ny annons om verksamhetsplanerare.
● En ansökan om ridlärare har kommit in och vi bestämmer oss för att
gå vidare med ansökan.

§12 Rapport ridskolehästarna
● Sofie har varit in till veterinär för hälta och blivit behandlad för sin

rygg och ska på återbesök.

● Jim blev tidigare akut sjuk och fick stå hos veterinären för

övervakning och behandling. Han mår nu bra och blir helt återställd.

● Cupido ska läggas ut på annons.

● Miltons annons är påbörjad och ska läggas ut så fort den är klar.

● Det beslutas att Flora och Hedda ska få en hötuss innan ridning när

eleverna gör i ordning dem. Josefine kollar med stallvärdinnorna om

de kan ge.

● Det beslutas att Flora alltid ska göras i ordning i kallstallet så hon får

så lugn och ro som möjligt.



§13 Rapport privata
● Vi har fått förfrågan om vi har lediga stallplatser, men för tillfället är
de fullt.

§14 Insidentrapport
● Indicentrapporterna gås igenom.

§14 Övriga frågor.
● Hemsidan - vi beslutar att beslutsprotokoll för varje möte ska läggas
ut på hemsidan.

● Vi beslutar att lägga till punkten anläggning på alla kommande
protokoll.

● Josefine ska skriva rutiner som ska göra det enklare när vi har
hästar på prov/lån innan eventuellt köp. Rutiner vid - Bytesrätt
Rutiner vid - Vad som ska kollas och frågas vid köp av häst? - Och
hur ska den testas i verksamheten.

● Desiree gör ett schema för jullovet så vi ser vad vi behöver för hjälp
med stallsysslorna.

● Kriss fixar ett nytt lås till Höboden då nyckeln har gått sönder.
● Vi beslutar att helgryttarna får vara med på träningar om det står för
kostnaden samt att det är deras helg, de måste bara vara noga att
de ser till att rida ut minst en av dagarna.

§15 Nästa möte

Vi beslutar att ha nästa möte den 8 januari kl. 18.00

§16 Mötet avslutas
Ordförande avslutar mötet.


